
Seniorklubben Fjorden   
u/Næstved Golfklub 
Bestyrelsen Navn Adresse Fastnet Mobil Mailadresse 

Formand Tom Nielsen (TN) Parkvej156, 1 – 140, 4700 55729835 24797047 tomogco@post11.tele.dk 
Næstformand Jette Jespersen (JJ) Kokhave 7, 4736  30581184 jette.jespersen@yahoo.dk   
Kasserer Helge Larsen (HL) Læssøvej 49, 4700  41420619 helge.4700@gmail.com  
Sekretær Niels Bruun (NB) Glentevej 8, 4700 55728340 25301487 niebruun@gmail.com  
Turneringsansvarlig Kirsten Lundgren Beck (KLB) Kindhestegade 3A, 4700 55720671  23232471 kirstenlbeck@stofanet.dk   
1. suppleant Ole Olsen (OO) Fodbygaardsvej 21B, 4700  28570062 ool@stofanet.dk   
2. suppleant Palle Bauer (PB) Søfronten 72, 1. tv., 4736  52504789 palle.bauer@gmail.com  

 

 

 

Næstved den 30. oktober 2017 
 

Referat af ordinær generalforsamling i Seniorklubben Fjorden 
torsdag den 26. oktober 2017 kl. 14.30. 

 
Generalforsamlingen afholdtes i Næstved Golfklubs restaurant, Karrebækvej 461, 4700 Næstved. 
I generalforsamlingen deltog 66 medlemmer. 
 
Generalforsamlingen startede kl. 14.40. 
 
Formanden, Tom Nielsen, bød velkommen. Herefter gik man straks over til generalforsamlingens dagsorden, 
som var: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Formandsberetning 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse (fremsendt i mailen til medlemmerne som bilag til 
denne dagsorden) 
4. Fastsættelse af kontingent 
5. Forslag fra bestyrelsen 
6. Forslag fra medlemmerne (intet modtaget) 
7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. § 6 og § 9 
8. Valg af revisor og suppleant jf. § 6 og § 9.  
9. Eventuelt. 
 
Ad 1. Valg af dirigent 
Formanden, Tom Nielsen, foreslog Poul Schnack-Petersen som dirigent. Denne blev valgt.  
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og indkaldt i 
overensstemmelse med foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. Han gav dernæst 
ordet til Formanden til formandsberetning. 
 
Ad 2. Formandsberetning 
Formanden indledte med at konstatere, at bortset fra en enkelt uge i vinterperioden og en enkelt dag i 
september, hvor banen var lukket, havde vi spillet hver torsdag i året 2016/17. På vinterbanen var der dog 
kun spillet forni, da bagni havde været lukket. Til gengæld var der blevet spillet på sommerbane lige til 1. 
januar og igen allerede fra sidst i marts. I sommersæsonen havde banen atter stået flot med gode og hurtige 
greens.  
 
Ud over spillet de almindelige torsdage var der afholdt turnering hjemme med venskabsklubben Skovbo den 
4. maj. Endvidere var der afholdt sponsorturnering den 31. august med OK som sponsor. Formanden takkede 
OK for opbakningen til denne traditionsrige turnering.  
I lighed med sidste sæson blev der også spillet en turnering på en fremmed bane. Denne gang på Skovbo den 
17. juli med 32 deltagere. 
 
Med hensyn til turneringerne understregede Formanden, at afbud og andre henvendelser vedrørende en 
turnering skal ske til turneringslederen. Turneringslederen fremgår af GolfBox under kontaktpersoner for den 
pågældende turnering. 
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I forbindelse hermed rettede Formanden en stor tak til Kirsten Lundgren Beck, Kjeld Steffen Hansen, Palle 
Bauer, Helge Larsen og Ole Olsen, som på skift igennem sæsonen havde styret turneringerne med oprettelse, 
startlister, resultatberegning og ajourføring af order of merit.  
 
Medlemstallet i Seniorklubben var i år atter steget til ny rekord, nemlig til 193 imod 184 medlemmer sidste 
år. Bestyrelsen havde derfor drøftet eventuel medlemsbegrænsning. Men da kun ca. halvdelen af 
medlemmerne deltog i turneringerne hver gang, havde en begrænsning endnu ikke været nødvendig. Endelig 
havde vi også reglen om ”først til mølle” i tilfælde af overtegning. Kun én gang havde dette været 
nødvendigt, nemlig ved åbningsturneringen i 2017.  
 
Mens der havde været god tilslutning til turneringerne i sommerhalvåret, havde det knebet lidt mere ved 
vinterspillet. Nogle medlemmer havde givet som begrundelse for manglende deltagelse, at starttidspunkt kl. 
9 er for tidligt. Derfor ville dette ved det kommende vinterspil blive udskudt til kl. 10. 
 
Ud over glæden ved golfspillet var det sociale en meget vigtig faktor i Seniorklubben. Månedsafslutningerne, 
der som regel var holdspil fulgt op med spisning og overrækkelse af månedens præmier, bidrog i høj grad 
hertil. Herudover var GolfBox også en vigtig faktor, idet holdene i de løbende turneringer i løbet af måneden 
blev sammensat af GolfBox, således at man fik forskellige medspillere fra gang til gang. 
 
Til slut takkede Formanden sponsorerne, OK og Brink Golf Shop, og takkede restauranten for god mad og 
betjening i sæsonen. Også tak til sekretariatet ved Niels Midtgaard, som havde været behjælpelig med 
udskrivning af scorekort ved klubbens månedsafslutninger. Endvidere tak til green-keeperne, som havde 
sørget for en god og flot bane det meste af sæsonen.  Til slut rettede han tak til bestyrelsen for godt 
samarbejde i året, og ikke mindst tak til Seniorklubbens medlemmer for god opbakning ved klubbens 
arrangementer.  
 
Da ingen havde kommentarer til beretningen konstaterede dirigenten, at beretningen var taget til 
efterretning. 
 
Ad 3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
Seniorklubbens kasserer, Hans Vejlesby, fremlagde regnskabet udsendt til medlemmerne som bilag til den 
endelige dagsorden og knyttede en række kommentarer hertil. Regnskabet udviste et underskud per 30. 
september 2017 på kr. 4856,90. Seniorklubbens formue per samme dato var 45.406,07 kr. Regnskabet var 
godkendt af revisor uden bemærkninger. 
Som sidste år ville der til juleafslutningen den 4. december af klubbens midler blive betalt mad til deltagerne 
i juleturneringen.  
Der fremkom ikke spørgsmål eller bemærkninger til kassererens fremlæggelse, hvorfor dirigenten betragtede 
regnskabet som godkendt. 
 
Ad 4. Fastsættelse af kontingent 
Med henvisning til udarbejdet budget for det kommende år foreslog kassereren, Hans Vejlesby, uændret 
kontingent på 300,00 kr.  
Der kom ikke kommentarer hertil. 
Et uændret kontingent på kr. 300,00 blev godkendt. 
 
Ad 5. Forslag fra bestyrelsen 
Bestyrelsen stillede ingen forslag. 
 
Ad 6. Forslag fra medlemmerne 
Der var ikke modtaget forslag fra medlemmerne. 
 
Ad 7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
a.  På valg til bestyrelsen for 2 år var Astrid Formann, Hans Vejlesby og Niels Bruun. Astrid Formann og Hans 
Vejlesby ønskede ikke genvalg, hvorimod Niels Bruun var villig hertil. Bestyrelsen indstillede herefter Niels 



 

3 

 

Bruun og til de to ledige pladser hhv. Jette Jespersen og Helge Larsen. Da der ikke var andre kandidater, og 
heller ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at de opstillede kandidater var valgt med 
akklamation. 
 
b. Som suppleanter til bestyrelsen for 2 år indstillede bestyrelsen Palle Bauer (genvalg) og Ole Olsen (ny), idet 
Kjeld Steffen Hansen ikke ønskede genvalg. Begge de indstillede blev valgt med akklamation. 
 
Ad 8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
Da 2017 var et ulige år, var der valg til revisor og revisorsuppleant. Bestyrelsen indstillede Aage Kildemark til 
fortsættelse som revisor, og Peder Flansmose til fortsættelse som suppleant. Begge blev genvalgt med 
akklamation. 
 
Ad 9. Eventuelt 
Eventuelle indlæg: 
Bent Hansen fandt, at bestyrelsen havde gjort et godt stykke arbejde, som han takkede for. Dette blev 
modtaget af forsamlingen med bifald. Der fremkom ikke yderligere indlæg fra medlemmerne. 
 
Formanden takkede herefter de afgåede bestyrelsesmedlemmer Astrid Formann og Hans Vejlesby, samt 
Kjeld Steffen Hansen som afgået suppleant. De tre afgåede fik overrakt en kurv som tak for deres store 
indsats. 
 
Da der herefter ikke var flere, der ønskede at ytre sig, takkede dirigenten forsamlingen for god ro og orden 
og gav herefter ordet tilbage til Formanden. 
 
Formanden takkede forsamlingen for deltagelsen ved fremmødet og takkede dirigenten med vingave for 
veludført arbejde og afsluttede dermed generalforsamlingen. 
 
 
 
Niels Bruun 
Referent 
Sekretær i Seniorklubben 
 
 
Referatet godkendt 
Næstved den 1. november 2017 
 
 
Poul Schnack-Petersen 
Dirigent 
 


